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 شماره ۳۰۴۱

تلاش شارلروا برای حفظ ستاره ایرانی

بیات: می خواهیم که کاوه بماند
کاوه رضایی این فصل یکی از تاثیرگذارترین بازیکنان شارلروا 

بوده و این تیم بلژیکی به لطف درخشش او توانست در رده 

ســـوم جدول قرار گرفته و سهمیه لیگ اروپا در فصل بعد را 

کسب کند. با این حال شرایط ملی پوش ایرانی برای فصل 

آینده مشخص نیست. او که به صورت قرضی از بروژ راهی این 

تیم شده در پایان فصل باید به تیم سابقش که حالا به عنوان 

قهرمان امسال معرفی شده است و سال آینده باید در لیگ 

قهرمانان اروپا بازی کند، برگردد. سایت والفوت در گزارشی 

بـــه صحبت های اخیر مهدی بیات، مالک ایرانی باشـــگاه 

شارلروا پرداخته و می نویسد: »روز شنبه )دیروز( مهدی بیات 

در لایو فیسبوک خود پاسخگوی سوالات هواداران شارلروا و 

نگرانی های آنها بابت نقل وانتقالاتی در تابستان بود. بیشتر 

سوالات درباره وضعیت آینده بازیکنان و احتمال جدایی آنها 

در طول فصل بود و بیات نیز به پرسش های آنها پاسخ داد. 

مالک باشگاه در جواب این پرسش که تکلیف کاوه رضایی 

در فصل آینده چه خواهد شـــد و آیا باشگاه برنامه ای برای 

حفظ او دارد، گفت که شـــارلروا به دنبال حفظ این بازیکن 

است و البته هنوز مشخص نیست که آیا او همچنان به صورت 

قرضی در این تیم حضور خواهد داشت یا قراردادش دائمی 

می شـــود. به گفته بیات، این موضـــوع پس از مذاکرات دو 

باشگاه مشخص خواهد شـــد. رضایی در این فصل 26بار 

برای تیمش به میدان رفته و 14 گل نیز به ثمر رسانده است.«

»با اعلام رسمی روحانی، ریاست جمهوری در نشست ستاد مقابله 

با کرونا فعالیت های ورزشی ازجمله مسابقات لیگ برتر به شرط 

اجرای  کامل پروتکل های بهداشتی و بدون تماشاگران پس از 

عید فطر آزاد شد.« انتشار این خبر یعنی تایید اخبار قبلی مبنی بر 

از سرگیری مسابقات فوتبال در اواخر خردادماه. کمی بعد سهیل 

مهدی، رئیس کمیته برگزاری مســـابقات هم اعلام کرد منتظر 

خواهند بود که این مطالب از ســـوی ستاد ملی مبارزه با کرونا 

به طور رسمی ابلاغ شود و زمان و تاریخ مشخص را اعلام کنند. 

اخبار غیررسمی حاکی از آن است که در روزهای ابتدایی دهه 

سوم خرداد دیدار معوقه استقلال و فولاد برگزار شده و احتمالا 

در تاریخ 25 یا 26 خردادماه هم لیگ از سر گرفته می شود.

 به دنبال تضمین برای کرونا نگرفتن!

نکته جالب اینکه بعد از انتشار این خبر برخی تیم ها معترض شده 

و تضمین خواستند که بازیکنی در طول مسابقات دچار بیماری 

کرونا نشود! مهدی در این خصوص گفت: »ما نمی توانیم چنین 

تضمینی بدهیم. ما برگزارکننده مســـابقات هستیم و در مورد 

مسائل پزشکی سه نهاد دیگر یعنی فدراسیون پزشکی ورزشی، 

کمیته پزشکی فدراسیون و ایفمارک که مرکز پزشکی سازمان 

لیگ هستند، نظر می دهند. این سه نهاد درمورد پروتکل های 

بهداشتی به ما خیلی کمک کرده اند و آنها نیز نمی توانند تضمین 

بدهند که شخصی مبتلا نشود. چنین کاری منطقی و عقلانی 

نیست. از سویی دیگر عدم ابتلا به ویروس به بهداشت فردی هم 

بستگی زیادی دارد و خوشبختانه تا امروز جامعه ورزش در چند 

مورد محدود به این بیماری مبتلا شدند.«

 حذفی هم برگزار می شود

بعد از اعلام برگزاری مســـابقات لیگ برتر در اواخر خردادماه 

این شـــائبه به وجود آمد که ممکن است بازی های جام حذفی 

به دلیل فشـــردگی شدید بازی ها لغو شود. با این حال سهیل 

مهـــدی اعلام کرد که این رقابت ها به قوت خود باقی اســـت و 

بازی ها برگزار خواهد شد. جام حذفی فوتبال ایران هم اکنون 

در مرحله یک چهارم نهایی قرار دارد و با توجه به حضور تیم هایی 

مثل استقلال، پرسپولیس، تراکتور و سپاهان این رقابت ها شکل 

جذابی برای تعیین قهرمان خواهد داشت. قرار است سازمان 

لیگ به زودی برنامه ادامه بازی های جام حذفی را  اعلام کند.

 لغو لیگ درصورت افزایش مبتلایان ناقل

پورسعید، عضو کمیته مبارزه با کرونا اعلام کرد نهایتا تا فردا 

پروتکل های بهداشتی برای شروع لیگ را اعلام می کنند و 

باشـــگاه ها باید غربالگری خود را انجام دهند. به این تریب 

احتمال دارد در روزهای پایانی اردیبهشـــت مجوز شـــروع 

تمرینات به تیم ها داده شود.

وی گفـت: »همان طـور کـه آقـای حریرچـی گفتنـد بـرای 

برگـزاری لیـگ فصـل آینـده مـا حتمـا بایـد از هم اکنـون 

روش هـای مختلـف را امتحـان کنیـم. بایـد مرحله به مرحلـه 

رفتـار ایـن ویـروس را در قبال ورزشـکاران ببینیم. می گویند 

شـهریور و مهرمـاه ایـن ویـروس دوبـاره قـوی می شـود و مـا 

اگـر امـروز برگـزاری بازی هـا را امتحان نکنیـم فردایی وجود 

نخواهد داشـت. رعایت پروتکل ها هم سـاده اسـت، باید هر 

5 روز یک بـار غربالگـری صـورت بگیـرد و اگـر رفتـار ویـروس 

تغییـر کـرد ما هـم باید روش مان را تغییـر بدهیم. پروتکل ها 

را تعییـن و آن را آمـوزش می دهیـم. آن زمـان بـه سـازمان 

لیـگ می گوییـم بازی هـا بـه ایـن شـکل بایـد برگـزار شـود و 

اگـر تعـداد مبتلاهـا زیـاد شـد ممکن اسـت جلـوی برگزاری 

لیـگ را بگیریـم. بـرای مـا مبتلاهـای ناقـل مهـم اسـت و اگر 

تعـداد ایـن افـراد زیـاد شـود ممکن اسـت لیگ لغو بشـود.« 

 احتمال لغو لیگ، بیشتر از برگزاری است!

نکته جالب این است که خبرها به گونه ای اعلام شده که ظاهرا 

برگزاری مسابقات از دهه سوم خرداد قطعی است با این حال یک 

منبع آگاه در وزارت بهداشت به خبرنگار فرهیختگان گفت: اگر 

همه چیز مهیا باشد حتی از نیمه دوم خرداد می توان مسابقات 

را برگزار کرد اما با توجه به اینکه شرایط استیبل نیست احتمال 

لغو بیشتر از احتمال برگزاری است!

 لیگ بیستم چه می شود؟

در روزهای اخیر بارها عنوان شـــده که وضعیت شیوع کرونا در 

پاییز و زمستان نگران کننده تر از روزهای فعلی خواهد بود و به 

همین دلیل این بحث مطرح شده که از حالا باید نگران لیگ 

بعدی باشیم. سهیل مهدی در این خصوص تاکید کرد که فعلا 

برنامه ریزی ها برای لیگ نوزدهم است و تصمیمی درخصوص 

لیگ بعدی گرفته نشده است. وی گفت: »تمامی احتمالات را 

درنظر گرفته ایم. چیزی که مشخص است لیگ بیستم در موعدی 

که قبلا درنظر گرفته شده بود،  آغاز نخواهد شد. درواقع برخلاف 

فصول قبلی که اکثرا در مردادماه استارت می خورد، این بار قطعا 

برنامه مسابقات تغییرات زیادی خواهد داشت. 

ماجرای 2 واحد آپارتمان شراکتی با اسپانسر قدیمی

سرمایه پرسپولیس زیاد شد! 
فرهیختگان پیش از این در رسانه ها خواندید که مسئولان 

وزارت ورزش بعـــد از تحقیق و تفحـــص درخصوص اموال 

باشگاه پرسپولیس به تازگی متوجه شده اند که این باشگاه 

صاحب یک ساختمان 5 طبقه در منطقه چیذر تهران است 

که البته به دلیل بدهی به بانک، این روزها از ســـوی مراجع 

قضایی پلمپ شـــده است. این طورکه شنیده شده باشگاه 

پرسپولیس 4 میلیارد به بانک بدهکار است که روی این مبلغ 

یک میلیارد هم ســـود معوقه قرار گرفته و سرخ ها می توانند 

با پرداخت 5 میلیارد سند این ساختمان ها را آزاد کرده و از 

آنها استفاده کنند و در بدترین شرایط آنها را با مبلغ حدود 

20 میلیارد بفروشـــند. پیگیری های »فرهیختگان« نشان 

می دهد که سرخ ها در همان حوالی 2 واحد آپارتمان دیگر 

هم خریداری کرده اند که البته این 2 واحد با اسپانسر باشگاه 

در زمان مدیریت رویانیان به صورت شراکتی خریداری شده 

و به نظر می آید در هر کدام از واحدها 40 تا 50 درصد سهم 

دارند. مطمئنا پیگیری این اموال می تواند در این شـــرایط 

بحرانی به داد مدیران پرسپولیس برسد و دارایی های باشگاه 

را افزایش دهد.

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

ماجرای 2 واحد آپارتمان شراکتی با اسپانسر قدیمی

سرمایه پرسپولیس زیاد شد! 

مسئولان باشگاه: کارگزار قبلی به تعهدات عمل نکرد، حق شکایت هم داریم

عقد قرارداد استقلال با کارگزار جدید
آریابرتر، دردسر جدید آبی ها؟

تلاش شارلروا برای حفظ ستاره ایرانی

بیات: می خواهیم که کاوه بماند

گفت وگوی »فرهیختگان« با 2 کارشناس کشتی درباره طرح جدید دبیر

رضایی: >چرخه انتخابی< کشتی را 
از انحصارطلبی جدا  می کند
کاوه: قرار نیست غلام محمدی کنار گذاشته شود، بدبین نباشید!

نگاهی به پروتکل های بهداشتی برای انجام مسابقات فوتبال

حتی حرف زدن ممنوع!

احمد سعادتمند هفته گذشته از توافق با یک کارگزار جدید خبر 

داد و روز گذشته شرکت »جهان فولاد متین« با تخصیص مبلغ 50 

میلیاردریال به صورت پیش پرداخت و تضمین مبلغ 50 میلیاردریال 

ضمانت نامه حســـن انجام تعهدات و برخورداری از ظرفیت های 

جدید درآمدزایی و ویژگی بارز حسن شـــهرت، به عنوان کارگزار 

اســـتقلال انتخاب شد. این شرکت بعد از طی فرآیند یک ماهه و 

بررسی دقیق و تایید تمام مفاد قرارداد ازسوی وزارتخانه با رعایت 

تشریفات قانونی و همچنین مذاکرات به عمل آمده با شرکت های 

صلاحیت دار به عنوان مناسب ترین شرکت انتخاب و منجربه عقد 

قرارداد طرفین شد. براساس پیش بینی و برنامه ریزی انجام شده 

فیمابین کارگزار رسمی و باشگاه، درآمد حاصله از این همکاری 

حداقل هزار میلیاردریال )100 میلیـــارد تومان( در یک فصل 

خواهد بود.

 هشدار ۴گانه منزوی 

هفته گذشته برگه ای از قرارداد باشگاه استقلال با شرکت سهامی 

خاص جهان فولاد متین منتشر شد که مطابق این اسناد، احمد 

سعادتمند با این شرکت، برای تولید محتوای دیجیتالی، قرارداد 

بسته است. ماجرا ازجایی جالب می شود که سعادتمند از اعضای 

هیات مدیره درخواســـت کرده این قرارداد را امضا کنند. کامران 

منزوی در واکنش به درخواست مدیرعامل استقلال، چهار نکته 

را طی یک نامه رســـمی که رونوشـــت آن به خلیل زاده، خلیلی 

)ذی حساب باشگاه( و نیک بین )رئیس دفتر وزارت( ارسال شده، به 

سعادتمند یادآوری کرد؛ اول: این قرارداد باید به تایید هیات مدیره 

برسد، دوم: باتوجه به جاری بودن قرارداد کارگزار قبلی، نیاز است 

قبل از اجرایی شدن قرارداد جدید حتما به صورت دوستانه با کارگزار 

قبلی مذاکره و فسخ قرارداد صورت بگیرد، سوم: مسئولیت عملکرد 

شـــرکت و هرگونه عواقب دیگر برعهده جنابعالی است )احمد 

سعادتمند( و بنده هیچ مسئولیتی را نمی پذیرم و چهارم: با شرکت 

ایرانســـل قبل از درج لوگوی شرکت سهامی خاص جهان فولاد 

متین، بر سر میزان و اندازه و جای درج لوگو توافق شود.

منزوی در این نامه تاکید کرده بود فقط با هماهنگی خلیل زاده، 

رئیس هیات مدیره و بـــرای روی زمین نماندن امور قرارداد، این 

برگه را امضا می کند. در آن زمان تاکیدات منزوی نشان می داد 

استقلال و سعادتمند درحالی که این باشگاه با شرکت دیگری 

طرف قرارداد است، اقدام به عقد قرارداد جدید کرده اند که این 

اقدام هنوز هم می تواند با شکایت کارگزار قبلی مبنی بر الزام بر 

ایفای تعهدات قراردادی و خســـارات ناشی از آن برای استقلال 

دردسر ایجاد کند.

 کارگزار قبلی شکایت می کند؟

مسئولان استقلال درحالی با جهان فولاد متین به عنوان کارگزار 

جدید قرارداد بستند که اعضای هیات مدیره این باشگاه تا پیش از 

این اعتقاد داشتند لغو قرارداد با کارگزار قبلی یعنی آریابرتر ضرر و 

زیان  مالی برای باشگاه در پی دارد و حتی به گفته کامران منزوی، 

بدون درنظرگرفتن این موضوع، از شرکت فولاد متین 4 میلیارد 

تومان پول دریافت شده است. تا پیش از این شنیده می شد با این 

شرایط، درصورت امضای قرارداد رسمی استقلال با فولاد متین، 

کارگزار قبلی یعنی همان شرکت آریابرتر پرونده قرارداد با این باشگاه 

را وارد مراحل حقوقی خواهد کرد و این درحالی اســـت که برخی 

اخبار حکایت از آن دارد که کارگزار جدید باید تمامی پرداختی های 

کارگزار قبلی را تسویه کند، چون در غیر این صورت استقلال با این 

وضعیت و گرفتاری های مالی قطعا از چاله به چاه خواهد افتاد.

 بوی دردسر می آید!

در این بین موضع باشگاه استقلال چیست و چطور سعادتمند 

توانســـته با وجود آنکه این باشگاه با یک کارگزار رسمی قرارداد 

دارد آن را نادیده گرفته و یک کارگزار دیگر را به عنوان اسپانسر 

اســـتقلال معرفی کند؟ در این بین طبق شنیده های خبرنگار 

فرهیختگان مدیران باشگاه مدعی هستند کارگزار قبلی به مفاد 

قانونی خود در قبال باشـــگاه عمل نکرده و آبی ها می توانند از 

لحاظ حقوقی از آنها شکایت کرده و حتی کار را به بازرسی کل 

کشور بکشـــانند. کارگزار قبلی به نوعی به رئیس هیئت مدیره 

اســـتقلال یعنی اســـماعیل خلیل زاده منتسب است و همین 

موضـــوع می تواند موانع قانونی بـــرای ادامه همکاری طرفین 

ایجاد کند. در هر حال باید صبر کرد اما احتمال دارد این ماجرا 

به دردسر تازه برای استقلال تبدیل شود.

 تمام فعالیت های کارگزار جدید 

این کارگزاری با نام شرکت جهان فولاد متین )سهامی خاص( در 

تاریخ 2۸ شهریور۹6 و با مدیریت پرویز کیکاوس نژاد و با سرمایه 

20100 میلیون ریال و با فعالیت در زمینه های خریدوفروش کلیه 

آهن آلات رنگی و غیررنگی و تولید انواع مقاطع فولادی اعم از آلیاژی 

و ساختمانی، خریدوفروش و واردات و صادرات کلیه کالاهای مجاز 

بازرگانی، انجام کلیه فعالیت های مجاز بازرگانی و خدمات بازرگانی 

اعم از صادرات و واردات و ترخیص کالا از گمرکات کشور و پخش و 

فروش محصولات، صادرات تولیدات داخلی و واردات محصولات 

خارجی، اعطا و اخذ نمایندگی به شرکت های داخلی و خارجی 

و ایجاد شعب و نمایندگی در سراسر کشور و شرکت در مزایدات 

و مناقصات دولتی و خصوصی، اخذ تسهیلات از سیستم بانکی 

در کشور، شرکت در نمایشگاه های داخلی و خارجی و یا برگزاری 

آن و انجام هرگونه عملیات مجاز که به طور مستقیم یا غیرمستقیم 

باشد، به ثبت رسیده است.

گزارش »فرهیختگان« از عقد قرارداد استقلال با کارگزار جدید

آریابرتر،دردسرجدیدآبیها؟
مسئولان باشگاه: کارگزار قبلی به تعهدات عمل نکرد، حق شکایت هم داریم

یک منبع آگاه در وزارت بهداشت: احتمال لغو لیگ، بیشتر از برگزاری است

لیگنوزدهموبیستمرویهوا!

حواشی همکاری پرسپولیس با ایرانسل از گذشته تا امروزمصطفوی: بیمارستان ها برای نجات جان مردم باز هستند نه تفریح!

هرکسی از سلامت مردم بگوید متهم به 
ترس از قهرمانی پرسپولیس می شود

مدیر ایده آل کمپ درست می کند تا دیگر دنبال زمین تمرین ندویم

یزش میلیونی باشگاه هواداری   ر
یر  و  پولی که آتیه می خواهد! بعد از  ورود وز

یلوه: از پرداخت به استقلال بی خبرم، ولی پرسپولیس در اسفند پول نگرفت

مسعودخاموشی
روزنامه نگار


